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Sinnetafel KNO 

Eind vorig jaar hebben we het eerste 

ontwerp proces ‘Sinnetafel KNO’ samen 

met u afgerond. Na de laatste 

bijeenkomst hebben we niet stilgezeten. 

In deze nieuwsbrief leest u de huidige 

stand van zaken rond het project. 

 

Water 

In onze beleving bleef het onderwerp 

‘kansen voor water’ wat onderbelicht in 

de eindontwerpen. Daarom hebben we 

overleg met Wetterskip Fryslân gestart. 

We hebben hen gevraagd of het gebied 

mogelijkheden geeft, die we nog niet 

eerder bekeken hebben. Bijvoorbeeld in 

peilgebieden, kwel en infiltratie, of het 

toevoegen van oppervlaktewater in het 

gebied. Wetterskip Fryslân is met deze 

vraag aan de gang gegaan. Uit een korte 

analyse blijkt dat zij geen kansen of 

problemen in het gebied zien, die we 

mee zouden kunnen of moeten nemen. 

Hiermee is dit onderwerp afgerond. 

 

Schetsen 

De opbrengst van de bijeenkomsten was 

10 zeer verschillende schetsen, twee 

rode draden en heel veel ideeën 

daaromheen. Het college moet op basis 

hiervan een helder besluit kunnen 

nemen. Daarom hebben we nog een 

mini-Sinnetafel met onze interne experts 

georganiseerd. Op basis van alle 

informatie maken zij één 

ontwikkelingsschets. Deze wordt samen 

met alle schetsen en ideeën van u aan 

het college aangeboden, zodat zij een 

afgewogen besluit kunnen nemen over 

de toekomst van het gebied.  

 

Bedrijfsmodel 

In bijna alle schetsen kwam een 

zonnepark voor. Vraag 2 is: ‘hoe gaan 

we dit realiseren?’ Welke rol neemt de 

gemeente op zich? Als grondeigenaar 

kunnen we zelf de spelregels bepalen. In 

gemeenten rondom ons worden parken 

op heel verschillende wijze gerealiseerd. 

In Garyp bijvoorbeeld, ligt het initiatief 

volledig bij inwoners uit het dorp. Op 

Ameland werken de Energiecoöperatie, 

de gemeente en Eneco samen. Het 

aanbieden van het park aan de hoogste 

bieder is ook een optie. Op dit moment 

werkt een gespecialiseerd bureau alle 

opties voor ons uit, zodat we het college 

en de raad hierover straks goed kunnen 

adviseren.  

 

Agrariërs 

Tijdens het Sinnetafel project gingen we 

steeds uit van 60 hectare grond voor 

een gezonde agrarische bedrijfsvoering. 

In de schetsen was het agrarisch gebied 

op veel verschillende plekken 

ingetekend. Soms in kleine stukjes, en 

soms in één groot gebied. Vorige week 

hebben we nog eens met de huidige 

pachters om tafel gezeten en hen 

gevraagd wat wel en wat niet werkbaar 

is in de praktijk. Het principe van 60 

hectare gaat uit van een totaal 

boerenbedrijf. De huidige pachters 

hebben allemaal ook op andere plekken 

gronden. Het is voor de agrariërs ook 

prima mogelijk deze 60 hectare in een 
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paar kleinere stukken op te knippen, 

zodat meer agrariërs in het gebied 

kunnen blijven boeren.  

 

De agrariërs geven aan niet blij te zijn 

met het inzetten van goede 

landbouwgrond voor een zonnepark. 

Voor hun bedrijfsvoering is het vooral 

belangrijk dat we overgaan naar een 

veel langere pacht of huurtermijn. 

Hierdoor kunnen zij meer investeren in 

de gronden en er zelfs weer koeien laten 

lopen. Ook dit aspect onderzoeken we 

nu samen met de rentmeester, zodat 

het college ook hier een besluit over kan 

nemen.  

 

Planning en vervolg 

We verwachten dat het nieuwe college in 

juni start. We streven ernaar dat het 

nieuwe college voor de zomervakantie 

een besluit kan nemen over al deze 

punten. Wij houden u hiervan op de 

hoogte. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

Marjan Postma, Projectleider  
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